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I budgeten för 2020 har majoriteten inrättat en central så kallad ”skyddsfond” 
på 20 miljoner varifrån stadsdelsförvaltningarna kan söka medel för att 
kompenseras  för placeringskostnader av unga. Placeringskostnaderna för barn 
och unga är en stor kostnad för stadsdelsnämnderna vilket inte minst går att 
avläsa i Tertialrapport 2 där de flesta stadsdelsnämndernas barn och 
ungdomsvård går med underskott. Många rapporterar om allt fler och mer 
komplexa ärenden och allt fler placeringar som orsaker. Stadsdelsnämndernas 
individ och familjeomsorg ska alltså söka pengar för placeringskostnader hos 
kommunstyrelsen trots att barnavården och placering av barn måste anses som 
ett kärnuppdrag som ska täckas av den budget som kommunfullmäktige 
föreslår. Det saknas dessutom preciseringar i budgeten om  vad det är 
stadsdelsnämnderna ska få kostnadstäckning för, vilka som ska kunna få det 
och hur länge. 

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande frågor till socialborgarrådet:

1. Kan alla stadsdelsnämnder räkna med att få pengar för ökade 
placeringskostnader eller är det endast avsatta för ”utsatta områden”? I 
dagsläget går såväl innerstad som ytterstad med underskott. 

2. Vilka typer av placeringar kan stadsdelsnämnderna räkna med att få 
täckning för, är det såväl frivilliga som tvångsplaceringar och är det 
oavsett placeringsform? 

3. Är det socialborgarrådets mening att socialtjänsten i framtiden inte ska 
få täckning i den ordinarie budgeten för placeringar utan istället  
hänvisas till att söka medel hos kommunstyrelsen, som i huvudsak inte 
är specialister på barnavård? 

Stockholm den 9 december 2019
Alexandra Mattsson Åkerström (V)
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